
ПРОТОКОЛ № 21

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань житлово-комунального господарства, використання природних

ресурсів та агропромислового комплексу

Склад комісії 10 осіб від 15 листопада 2023 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні:
Голова постійної комісії: Собко М.О.
Заступник голови 
постійної комісії: Кайдаш Ю.А.
Секретар комісії: Тесленко А.В.
Члени постійної комісії: Головань О.Д., Шевченко Д.В., Шевчук А.С.
Відсутні:
Члени постійної комісії: Донець О.О., Здебська В.П.,  Соловчук І.М., 

Яровой А.І. (мобілізований)

У роботі засідання постійної комісії обласної ради взяли участь:
заступник  начальника  Кіровоградської  обласної  військової адміністрації
Поліщук С.Ю.;
голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій
Коваленко С.П. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Про  інформацію  профільних  головних  розпорядників  коштів  щодо  бюджетних
запитів на 2024 рік.

Інформують: Дубровський В’ячеслав Юрійович  — директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації

Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації.

Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації

Мартинов  Дмитро  Борисович –  заступник  директора
департаменту  капітального  будівництва  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації

 Запрошено: Анісімова Анжела Миколаївна – в.о. директора департаменту
фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації.

2. Про обмеження запуску ринка сільськогосподарських земель з 2024 року.
Інформують:  Собко Максим Олегович  — голова постійної  комісії  обласної

ради
Фурманова Валерія Валеріївна – директор департаменту агропромислового

розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації
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3. Про  лист  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  стосовно  звільнення  підприємства  від
сплати до обласного бюджету частини чистого прибутку (доходу).

Інформує: Романюк Микола Олександрович –  в.о.  генерального  директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Анісімова Анжела Миколаївна – в.о. директора департаменту
фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації.

Запрошено:  Довжук Ольга  Василівна –  директор департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації.

4. Про  хід  вирішення  питання  водозабезпечення  мікрорайону  «Завадівка»  м.
Кропивницький.

Інформує: Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального  директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошені: Мудрак Прасковія Петрівна – Первозванівський сільський голова
Голубєв Сергій Миколайович – в.о. головного інженера  Інгульської

шахти ДП «СхідГЗК»
Степанюк Валентин Васильович – заступник начальника дільниці

ТВП  Інгульської шахти
Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-

комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації.

5. Про лист ОКВП «Дніпро-Кіровоград» щодо перегляду тарифів на централізоване
водопостачання та водовідведення для підприємства на 2024 рік.

Інформує:  Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального  директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації.

6. Про початок та хід опалювального періоду  2023/2024 року.
Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-

комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.
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1. Про  інформацію  профільних  головних  розпорядників  коштів  щодо
бюджетних запитів на 2024 рік.

Слухали: Інформацію  профільних  головних  розпорядників  коштів
обласного бюджету щодо бюджетних запитів на 2024 рік, а саме:  департаменту
житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації,  департаменту  екології  та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації,
департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової
адміністрації  і  департаменту  капітального  будівництва  Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації,  за  участі  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної військової адміністрації.

Представники  профільних  департаментів  надали  коротку  інформацію
щодо підготовлених бюджетних запитів на 2024 рік.

Коваленко  С.П.  взяв  участь  в  обговоренні  та  зазначив,  що  керівники
департаментів підішли фахово до формування бюджетних запитів на наступний
рік та визначили пріоритети.

Також,  Сергій  Петрович  доповнив  виступи  департаментів  відносно
формування проєкту обласного бюджету на 2024 рік зауваживши на тому, що
наразі  перед  департаментом  фінансів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації і перед депутатами стоїть  завдання відповісти на запитання: чи
вистачить коштів в обласному бюджеті на наступний рік, які ми плануємо, для
захищених статей та скільки залишиться для вирішення інших питань і інших
статей? Оскільки Верховна Рада України прийняла заднім числом, з 01 жовтня
2023 року,  ПДФО військових,  скажемо просто,  до  державного  бюджету.  По
нашому бюджету це близько 30 млн.грн у мінус буде. Чи є компенсатори на
наступний рік?Тобто є питання, робота з формування обласного бюджету йде, і
я  і  департамент  фінансів  по  сформованому  проєкту  обласного  бюджету  на
2024 рік  будемо  доповідати,  представляти  його  на  всіх  постійних  комісіях
обласної ради.
 У  свою  чергу,  Анісімова  А.М.  зазначила,  що  на  сьогодні  ведеться
опрацювання представлених бюджетних запитів всіх головних розпорядників
коштів  обласного  бюджету.  Таких  у  нас  всього  15  головних  розпорядників
коштів. Процес триває на сьогодні. У визначені терміни ми подамо остаточний
проєкт обласного бюджету на 2024 рік.

Пропозицій та зауважень від депутатів постійної комісії не надійшло.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Інформацію взяти до відома та врахування в роботі постійної комісії

обласної ради.».
Результати голосування: “За” – 6

“утрим” — 0

“проти” - 0

Прийнято висновки: № 165 (додаються) 
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2. Про  обмеження  запуску  ринка  сільськогосподарських  земель  з  2024
року.

Слухали: Інформацію голови постійної комісії обласної ради Собка М.О.
та   директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної військової адміністрації Фурманової В.В. стосовно змін з 2024 року
умов обігу земель сільськогосподарського призначення.

За  наданою інформацією,  є  звернення  Всеукраїнської  аграрної  ради,  у
якому  зазначається,  що  новим  викликом  для  вітчизняних  аграріїв  стає
наступний  етап  земельної  реформи,  який  почнеться  з  2024  року,  чим  і
викликано їх занепокоєння.

Як повідомлялося, другий етап ринку землі стартує 01 січня 2024 року,
під час якого набувати у власність сільгоспземлі зможуть і юридичні особи з
обмеженням до 10 тис. гектарів в одні руки (ліміт збільшується з поточних 100
гектарів до 10 тисяч гектарів).

Враховуючи зазначене, задля збереження балансу та надання рівних прав
для  всіх  без  виключення  українських  аграріїв,  у  звернені  пропонується
залишити до кінця війни та ще на два роки після закінчення воєнного стану
країни ліміт 100 гектарів в одні руки як для юридичних, так і для фізичних осіб.

Як зазначила Фурманова В.В., по Кіровоградській області укладено 11113
угод, загальна площа землі по яких становить 38580 гектарів. Середньозважена
ціна земельної ділянки в області 33756 грн за гектар. Зараз фактично склалася
ситуація,  коли  по  окремим  культурам  сільськогосподарського  виробництва
спостерігається  збитковість,  а  відповідно  і  відсутність  у  аграріїв  обігових
коштів.  Для  підтримання  своєї  діяльності,  аграрії  Кіровоградської  області
вимушені користуватися кредитами. Аграрії області займають перше місце за
кількістю  та  обсягом  залучених  кредитів,  в  рамках  державної  програми
“Доступні кредити 5-7-9”, та п’яте місце по кредитам загальним без пільгових.

Підсумовуючи свій виступ,  Фурманова В.В.  поінформувала про те,  що
позиція Кіровоградської  обласної військової адміністрації   наразі  підтримати
пропозиції  Всеукраїнської  аграрної ради з приводу клопотання  про внесення
змін до законодавства України з метою відтермінування до кінця війни та ще на
два роки після  закінчення воєнного стану країни збільшення ліміту на купівлю
сільськогосподарських земель із 100 гектарів до 10 тис. гектарів в одні руки,
при цьому не обмежуючи залучення до купівлі і юридичних осіб.

В обговоренні взяли участь: Собко М.О., Кайдаш Ю.А., Головань О.Д.
За  результатами  обговорення,  враховуючи,  що  думки  депутатів  дуже

різняться та неоднозначні, з метою більш детального вивчення даного питання і
його опрацювання,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Перенести  розгляд  питання  про  обмеження  запуску  ринка

сільськогосподарських  земель  з  2024  року  на  наступне  засідання  постійної
комісії обласної ради.».
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Результати голосування: “За” – 6

“утрим” — 0

“проти” - 0

Прийнято висновки: № 166 (додаються) 

3. Про лист ОКВП «Дніпро-Кіровоград» стосовно звільнення підприємства
від сплати до обласного бюджету частини чистого прибутку (доходу).

Слухали: Інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Романюка  М.О.,  в.о.  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної військової адміністрації Анісімової А.М. та директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного
комплексу  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Довжук  О.В.
стосовно  можливості  звільнення  обласного  підприємства  від  сплати  до
обласного  бюджету  частини  чистого  прибутку  (доходу)  відповідно  до
клопотання ОКВП “Дніпро-Кіровоград” з урахуванням рішення обласної ради
від 04.07.2023 року № 326 “Про Порядок сплати до обласного бюджету частини
чистого  прибутку  (доходу)  комунальних  унітарних  підприємств  спільної
власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  Кіровоградської  області”,
пункту 16 частини першої  статті  66 Бюджетного кодексу України,  статті 15
Закону України “Про правовий режим воєнного стану” та постанови Кабінету
Міністрів України від 29 квітня 2022 року № 502 “Деякі питання регулювання
діяльності  у  сфері  комунальних  послуг  у  зв’язку  із  введенням  в  Україні
воєнного стану”.

За  наданою  інформацією,  обласне  підприємство  має  сплатити  до
20 листопада  2023  року  до  обласного  бюджету  частину чистого  прибутку
(доходу) у розмірі 6 млн.грн.

Брали участь в обговоренні  :   Собко М.О., Кайдаш Ю.А., Коваленко С.П.
Зокрема,  Кайдаш Ю.А.  висловив  позицію щодо  підтримки  клопотання

підприємства щодо звільнення його від сплати частини прибутку. Підприємство
більшу  частину  діяльності  збиткове  та  кожного  разу  отримує  з  обласного
бюджету фінансову допомогу.  Тому, на сьогодні,  така сплата підприємством
частини прибутку до обласного бюджету виглядає як взаємозалік.

Коваленко  С.П.,  у  свою  чергу  поінформував  про  можливий  механізм
щодо вирішення питання, оскільки до 20 листопада залишилося мало часу вже,
а саме, за результатами розгляду даного питання на засіданні постійної комісії
обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансів  та  інвестицій  для  того  ,  щоб
оперативно  провести  ці  розрахунки,  20  листопада  2023  року  обласним
підприємством сплачується ці 6 млн.грн, а після ми приймаємо рішення про
надання  фінансової  допомоги  обласному  підприємству  у  розмірі  6  млн.грн.
Такий варіант теж приємний, тому чекаємо все ж такі на відповідні пропозиції
обласної військової адміністрації.

Інших пропозицій та зауважень з даного приводу не надходило.
За  результатами обговорення,  з  метою забезпечення  стабільної  роботи

об’єктів  критичної  інфраструктури  в  період  воєнного  стану  країни,  голова
постійної комісії поставив на голосування пропозицію:
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«1. Інформацію з порушеного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській обласній військовій адміністрації:
розглянути  лист  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  стосовно  звільнення

підприємства  від  сплати  до  обласного  бюджету  частини  чистого  прибутку
(доходу)  на  предмет  можливих  шляхів  недопущення  значного  зменшення
обігових коштів підприємства;

розглянути питання щодо внесення змін до Порядку сплати до обласного
бюджету  частини  чистого  прибутку  (доходу)  комунальних  унітарних
підприємств  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст
Кіровоградської  області,  затвердженого  рішенням  обласної  ради  від
04.07.2023 року № 326, в частині зменшення  розміру відсотку відрахування до
обласного  бюджету  частини  чистого  прибутку  (доходу)  комунальних
підприємств на період дії воєнного стану країни.».

Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 167 (додаються) 

4. Про хід вирішення питання водозабезпечення мікрорайону «Завадівка»
м. Кропивницький.

Слухали: Інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” Романюка М.О., Первозванівського сілького голови Мудрак П.П.,
директора  Інгульської  шахти  ДП  “СхідГЗК”  Малишевського  І.В.  про  хід
вирішення  питання  щодо  водозабезпечення  мікрорайону  «Завадівка»  м.
Кропивницький  з  водогону  обласного  підприємства  по  тимчасовій  схемі
шляхом спільного використання існуючих мереж Інгульської шахти ДП «Схід
ГЗК»  та  комунального  підприємства  Первозванівської  сільської  ради
«Добробут»,  за  участі  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В.

Зокрема  було  встановлено,  що  спільними  зусиллями  знайшли  вихід  з
вирішення  цього  питання,  шляхом  подачі  води  через  водозабір  «Холодні
ключі»  з  використанням  мереж  КП  «Добробут»  Первозванівської  сільської
ради,  також підписано  договір  із  Інгульською шахтою ДП «СхідГЗК»  щодо
спільного  використання  їх  мереж,  із  споживачами  мікрорайону  «Завадівка»
м. Кропивницький заключаються відповідні угоди.

Разом з тим, КП «Добробут» Первозванівської сільської ради звернулося
до  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  з  питанням   щодо  сприяння  у  вирішенні
проблеми подачі води жителям мікрорайону Кизельгур. Обласне підприємство
зазначило,  що  до  кінця  року  планують  вирішити  і  це  питання  із
водозабезпечення.

Крім  того  депутатами  постійної  комісії  обласної  ради  було  піднято
питання  про  те,  що  на  території  Первозванівської  сільської  територіальної
громади  існують  проблеми  із  водопостачання  також  і  до  с.Зоря  та
с.Неопалимівка.
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Брали участь в обговоренні  :   Собко М.О., Кайдаш Ю.А., Поліщук С.Ю.
На  запитання  Кайдаша  Ю.А.  Первозванівський  сільський  голова

зазначив, що є розроблений проєкт “Капітальний ремонт водомережі у с. Зоря”,
який наразі перебуває на експертизі.

За  підсумками  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Підтримати  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  реалізації
запропонованих  обласним  підприємством  варіантів  вирішення  питання
безперебійної  та  якісної  подачі  води  на  мікрорайон  «Завадівка»
м. Кропивницький.

2. Рекомендувати  Інгульській  шахті  ДП  “СхідГЗК”,  Первозванівській
сільській раді та ОКВП “Дніпро-Кіровоград” вжити заходів щодо завершення
процесу спільного використання існуючих мереж комунального підприємства
Первозванівської  сільської  ради  “Добробут”  та  існуючих  мереж  Інгульської
шахти з мережами ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на договірних умовах та робіт
по укладенню договорів надання послуг водопостачання населенню до кінця
2023 року.».

Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 168 (додаються) 

5. Про  лист  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  щодо  перегляду  тарифів  на
централізоване  водопостачання  та  водовідведення  для  підприємства  на
2024 рік.

Слухали: в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
Романюка М.О., директора департаменту житлово-комунального господарства
та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації  Довжук О.В.,  стосовно листа ОКВП “Дніпро-Кіровоград” щодо
перегляду  тарифів  на  централізоване  водопостачання  та  водовідведення  для
підприємства на 2024 рік.

Взяли участь в обговоренні: Собко М.О., Кайдаш Ю.А., Поліщук С.Ю.,
Головань О.Д., Коваленко С.П.

Зокрема,  Кайдаш  Ю.А.  зауважив  ,  що  питання  перегляду  тарифів
централізоване  водопостачання  та  централізоване  водовідведення є  дуже
важливе,  оскільки  обласний  бюджет  самотужки  не  потягнення  вирішення
даного питання.

У  свою  чергу,  директор  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В. погодилася із депутатом Кайдашем Ю.А.
та  звернула  увагу  на  те,  що,  якщо  не  буде  переглянуто  тарифи  для  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”, то на наступний рік  потрібно буде близько 200 млн.грн
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для  фінансової  підтримки  підприємства  з  метою  забезпечення  стабільної
роботи.

Кайдаш  Ю.А.  запропонував  рекомендувати  керівництву  обласної
військової  адміністрації  та  обласної  ради  вжити  заходів  щодо  подачі  цих
розрахунків  до  НКРЕКП  з  метою  їх  перегляду  та  встановлення  економічно
обґрунтованих розрахунків тарифів для ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Заступник  начальника обласної  військової  адміністрації  Поліщук С.Ю.
висловився щодо готовності  обласної військової адміністрації підтримати та
погодити надані обласним підприємством розрахунки.

Головань О.Д. звернув увагу на те,  що минулого року заява обласного
підприємства із запропонованими розрахунками тарифів було погоджено тільки
обласною військовою адміністрацією. Тобто від обласної ради необов’язково
прийняття рішення з даного питання. В чому полягає різниця минулорічна від
сьогоднішньої з даного питання?- запитав депутат у директора департаменту
житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації,  з  метою  отримання
пояснення.

Надані  Довжук  О.В.  пояснення  на  запитання  не  задовольнили  члена
постійної комісії Голованя О.Д.

Також,  у  члена  комісії  Голованя  О.Д.  було  ряд  запитань  до  в.о.
генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  стосовно  що  будемо
робити далі, а саме які кроки робляться для енергоефективності, стабільності
тарифу  та  таке  інше,  треба  виходити  із  пропозиціями  щодо  кроків  із
вдосконалення діяльності тощо.

На запитання Коваленка С.П. стосовно розрахунку нової цифри “щастя”
(тарифу на послуги підприємства), Романюк М.О. зазначив, що за попередніми
розрахунками підприємства вона складає 83 грн 22 коп. за 1м3.

Довжук О.В. наголосила на тому, що остаточне рішення буде приймати
НКРЕКП і воно може бути як у більшу так і у меншу сторону.

За  результатами  активного  обговорення,  підсумовуючи  всі  надані
зауваження та пропозиції від депутатів постійної комісії обласної ради, голова
постійної  комісії  Собко  М.О.  поставив  на  голосування  наступні  висновки
комісії:

«1. Підтримати  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  подачі  відповідних
документів  до  НКРЕКП  для  перегляду  тарифів  на  централізоване
водопостачання та централізоване водовідведення для обласного підприємства
на 2024 рік.

2. Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  звернутися  до
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  та  органів  місцевого
самоврядування області з метою надання фінансової підтримки ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”,  з  проханням  передбачити  в  обласному  бюджеті  на  2024 рік  та
відповідних місцевих бюджетах видатки на відшкодування різниці в тарифах на
послуги  з  централізованого  водопостачання  та  централізованого
водовідведення.».
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Результати голосування: “За” - 5

“Утрим.” - 1 (Головань О.Д.)

“Проти” - 0

Висновки: НЕ ПРИЙНЯТО 

6. Про початок та хід опалювального періоду  2023/2024 року.
Слухали: Інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального

господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В. про початок та хід опалювального періоду
2023/2024 року на території  Кіровоградської  області,  з  урахуванням рішення
обласної ради від 06 жовтня 2023 року № 394 “Про стан підготовки об’єктів
житлово-комунального господарства та соціальної сфери області до роботи в
осінньо-зимовий період  2023/2024 року”.

За  наданою  інформацією  профільного  департаменту  ОВА,  загальна
заборгованість  теплопостачальних  підприємств  області  перед  ТОВ
“Газопостачальна компанія “Нафтогаз Трейдинг” за спожитий природний газ
станом на 24 жовтня 2023 року становить 816,65 млн.грн. Підприємствами, що
беруть  участь  у  процедурі  врегулювання  заборгованості  відповідно  до
положень  Закону  України  від  03  листопада   2016  року  №1730,  а  саме:  КП
“Теплоенергетик”  Кропивницької  міської  ради”,  КП  “Теплокомуненерго”
Олександрійської міської ради”, ТОВ “Світловодськпобут” м. Світловодськ, КП
“Власівські  мережі”  Світловодської  міської  ради”  та  КП  “Долинське  міське
комунальне  господарство”  при  Долинській  міській  раді”  укладено  договори
реструктуризації з АТ НАК “Нафтогаз України” на 84 місяці, які виконуються у
повному обсязі. 

Брали участь в обговоренні  :   Собко М.О., Поліщук С.Ю.
Поліщук  С.Ю.  поінформував,  що  за  результатами  розмови  із

Світловодським міським головою з питання опалення об’єктів міста міська рада
та  ТОВ  “Світловодськпобут”  знайшли  між  собою  порозуміння  та  тримають
контроль  щодо  стабільного  проходження  опалювального  періоду  у  місті
Світловодськ.

Враховуючи  зазначене,  інформацію  Світловодської  міської  ради  щодо
готовності  об’єктів громади до опалювального періоду 2023/2024 років (лист
від  27.10.2023  р.  №  01-22/1304/3)  та  за  результатами  обговорення, голова
постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформація з порушеного питання взяти до відома.
2. Рекомендації постійної комісії обласної ради згідно з висновками від

23.08.2023 року № 156 щодо щомісячного інформування обласної ради про хід
підготовки  об’єктів  житлово-комунального господарства  та  соціальної  сфери
області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період  2023/2024  року  вважати
департаментом житлово-комунального господарства та паливно-енергетичного
комплексу Кіровоградської обласної військової адміністрації виконаними.

3. Роботи  з  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період  2023/2024 року
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проведено згідно визначених графіків та опалювальний період  2023/2024 року
розпочато своєчасно.

4. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
тримати  на  контролі  питання  стосовно  погашення  заборгованості  Льотної
академії Національного авіаційного університету, за послуги теплопостачання,
як установи, що фінансується з державного бюджету.».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.

Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 169 (додаються)

Собко М.О. подякував всім присутнім та членам постійної комісії обласної
ради за активну участь у роботі комісії та побажав спокійного мирного дня.

Голова 
постійної комісії Максим СОБКО

Секретар комісії Андрій ТЕСЛЕНКО


